
 
 

Zápis z jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  5.9.2024 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Renáta Typlová, Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Lenka 

Jansová, Václav Křepelák 

OMLUVENI:  

HOSTÉ:  Jan Třískala 

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Ondřej Laška 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek 

2. Doplnění bodů do programu jednání 

- Soutěž Liga starších žákyň – Orel Orlice, nastoupení hráček z jiného oddílu, hrající soutěž 3+1 

- Sportovní gymnázium Hradec Králové 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- Stanoven Ondřej Laška 

4. Schválení programu jednání  

- Program schválen 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

všichni požadavky na TL 04.06.2024 ANO 

R.Typlová odpověď oddílu FBK Jičín 09.06.2024 ANO 

T.Faltejsek kontakt s M.Jenstchkem 30.06.2024 ANO 

všichni trenéři výběrů 24-26 30.06.2024 ANO 

R.Typlová zahraniční stáž - projekt 30.06.2024 ANO 

L.Jansová Domluvit schůzku s hejtmanem HK kraje 15.6.2024 ANO 

L.Jansová anketa - Deník 30.06.2024 ANO 

A.Jansa dotace k PA kraji 30.06.2024 ANO 

všichni dlouhodobý projekt podaný k HK kraji 30.06.2024 ANO 

L.Jansová aktualizace redakčního plánu 30.06.2024 ANO 

L.Jansová Stáž 30.06.2024 ANO 

všichni doplnění komise DK a KMM 30.06.2024 částečně 

T.Faltejsek on-line setkání - chování trenérů a VD 30.06.2024 NE 

P.Droznová Zadání hal do FISu 30.06.2024 ANO 



 
 

Připomínky k úkolům: 

L.Jansová – komunikuje se zástupcem Deníku 

- Deník ustupuje z tištěné podoby, preferuje on-line 

- Nevylučuje uveřejnění ankety 24-25, jednou za čas jsou ochotni zveřejnění článku se 

zajímavým obsahem, není ale zájem o výsledky 

- ÚKOL: L.Jansová zjistí u redaktora zájem o články přímo od oddílů a popř. napíše klubům o 

možnosti uveřejnění svého obsahu 

- ÚKOL: T.Faltejsek – termín setkání On-line - dořešit 

 

Jednání začalo tématem vzdělávání, zúčastnil se J. Třískala 

- semináře a školení  

o V našem regionu dostačené 

o T.Pokorný kvituje založení brankářské licence, společně s T.Faltejskem by měl zájem o 

oživení – nová témata, noví školitelé, případně semináře pro „profi“ trenéry 

o J.Třískala – témata, tip na školitele 

o T.Pokorný – základní principy do herních systémů (strži, dorost) 

o O.Laška – udržení mladších dívek u florbalu 

- Bude k dispozici manuál s Kruhem bezpečí – cílem odhalit případná riziková chování u dětí 

- T.Pokorný – žádost o možnost zaplacení členského poplatku společně s trenérskou licencí – 

doporučení – obracet se na Matriku 

- Superseminář – zaměřený na elévky, mladší žákyně - praktický seminář, ideálně se školiteli 

z jiných sportů, nutné udělat v Pardubickém kraji, v období května 

- Zahraniční stáž 

V návaznosti na dotaci od KH kraje region připravil projekt pro trenéry s lic C a D – 

zahraniční stáže. Během srpna proběhla jak schůzka s hejtmanem (Jansová, Typlová), tak 

žádost o dotaci (Jansa), tak také schůzka s Českým florbalem (Laštovička, Třískala, 

Typlová), aby se nastavil proces realizace celé stáže (kdo co bude mít na starost) 

ČF – pomůže s navázáním komunikace s hostujícím oddílem, domluví termín, pomůže se 

zajištěním letenek/ubytování, resp. doporučí co je nejlepší. Vyčíslí cca náklady na 1 

účastníka. Na podzim 2025 bude tato stáž společná s celostátní stáží. 

Region – výběr trenéra, info směrem k trenérům, zajištění letenek a ubytování, pokud 

neudělá ČF. Na jaro 2025 region zařídí „vedoucího“ výpravy. 

Řešili jsme: 

o Propojení organizátora s našimi trenéry 

o Vhodná osoba pro organizaci na místě 

o Zajištění letenek a ubytování 

o Finanční spoluúčast 

o Strava hrazená účastníky 

o Stanovení kritérií 

o Během listopadu výběr osob (motivační dopis, trenérská historie, úroveň jazyka, 18+) 

o Listopad 2025 – Švédsko – společně s celostátní stáží, cca 7 trenérů) 

o Leden/únor 2025 – cca 5-6 trenérů 

o Určeno pro trenéry Královéhradeckého kraje 



 
 

▪ ÚKOL: L.Jansová – návrh textu na výběrové řízení 

 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Podklady od oddílů – zabezpečení hal – naprostá většina oddílů potvrdila domácí haly 
do 20.7., malá část řešena po tomto termínu 

• Změny termínů – aktuálně stále probíhají, do dnešního dne provedeno 11 změn, dvě 
čekají na dodání souhlasů 

• Začátek sezóny - systém hlášenek – první hlášenky jsou zadávány a schvalovány – 
bez komplikací; soupisky – termín pro zadání soupisek je stanoven na 13.9., u 
některých mládežnických kategorií na 30.9. – sekretářka bude pravidelně kontrolovat 
naplnění soupisek před začátkem soutěží  

• Připravenost k zahájení ligových soutěží – LK je připravena na zahájení sezóny 

• První hrací víkend – 15.9. startuje soutěž Královéhradecký přebor mužů a 2.liga 
juniorek 

• Výměna družstev na turnajích – oddíly Sokol Pardubice a FBK Jičín požádaly o 
možnost prohození družstev na turnajích 

• VV diskutoval o možnostech prohození zápasů  

• Týká se mládežnických soutěží bez výsledků 

• VV se vyjadřoval ke 3 možnostem a následně hlasoval: 
1 .kolo  
▪ povolit všem možnost si jakkoli prohodit zápasy (pro byl O.Laška) 
▪ zamítnout vše (pro byli T. Pokorný, V. Křepelák) 
▪ povolit pouze jednu možnost za sezónu pro oddíl (pro byly L.Jansová, R. 

Typlová) 
z celého hlasování se zdržel T. Faltejsek 

 2. kolo 
▪ zamítnout vše (pro byli T. Pokorný, V. Křepelák) 
▪ povolit pouze jednu možnost za sezónu pro oddíl (pro byly L.Jansová, R. 

Typlová, O. Laška) 
z celého hlasování se zdržel T. Faltejsek 

VV schválil variantu, že oddíl může jednou za sezónu požádat o prohození družstev na turnaji, 
za předpokladu, že má souhlas družstev, kterého se výměna týká.  

▪ ÚKOL: R.Typlová – odpověď oddílu Sokol Pardubice 
▪ ÚKOL: P.Droznová – odpověď oddílu FBK Jičín 

• Žádost oddílu Orel Orlice - Soutěž Liga starších žákyň  

• nastoupení hráček z jiného oddílu, hrající soutěž 3+1 za družstvo FBC Letohrad 
Orel Orlice 

▪ VV o návrhu debatoval z hlediska rozvojovosti soutěže a legislativního rámce 
▪ VV neschválil tuto možnost 

(NE 4x – V.Křepelák, T.Pokorný, R.Typlová, L.Jansová ANO 2x – T.Faltejsek, 
O.Laška) 

▪ ÚKOL: P.Droznová – odpověď oddílu Orel Orlice 
 

6.2. Komise mládeže 

• Návrh trenérů výběrů  

• PCE chlapci: Ondřej Laška, Ondřej Kroutil  

• PCE dívky: Michal Jentschke, Abigail Faltová  



 
 

• HK chlapci: David Šimeček, Tomáš Meduna  

• HK dívky: zatím v řešení - Lucie Tomášková, ??  

• Chybí dořešit HK dívky 

• Schválení proběhne prostřednictvím mailu po doplnění trenérů HK dívek 

• Setkání s trenéry výběrů 

• Řešíme termín, v 2. půlce září 

• Harmonogram výběrů 24-26 

• Bude řešeno po schůzce s trenéry 

• Začátek tréninků listopad – prosinec 

• Soustředění 2025 neproběhne, každý výběr bude mít uhrazeno startovné na jeden 
turnaj dle výběru 

• Organizace  

• Vše ohledně organizace bude řešeno po schůzce s trenéry 

• Odměny pro trenéry  

• ÚKOL: P.Droznová – návrh aktualizace odměn pro trenéry a asistenty 

• Rozpočet  

• Bude aktualizován dle schválených odměn a počtu času na hale, případně dalších 
požadavků 

• Složení komise: 

• Tomáš Faltejsek 

• Jiří Typl 

• Tomáš Třešňák  

• Petr Drahoňovský 

• Tomáš Meduna 

• Ladislav Štancl nebude pokračovat dále 

• VV vytipoval další možnosti doplnění členů s důrazem na ženské 
zastoupení a zastoupení Pardubického kraje 

• ÚKOL: T.Faltejsek – doplnění členů do dalšího setkání 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Školení školitelů 20.8.2024  

• na setkání školitelů se sešli všichni členi KRD a Jiří Němec, kterého využíváme 
také jako školitele. V programu byly následující body: 

- školení rozhodčích 1R – program, termín, obsah semináře, místo, školitelé 
- školení rozhodčích 2-4R – program, termín, místa, školitelé 
- školení nováčků – program, termín, školení na míru, místa, školitelé 
- dotazníky pro rozhodčí po školeních/seminářích 
- postupové školení z licence D na C – termíny, místa konání, školitelé 
- určení hlavního školitele pro sezónu 24/25 – zvolen byl Daniel Suchý 
- informace do sezóny – dresy, povinná kontrola totožnosti (3 hráči + RT) 
- semináře pro rozhodčí – termíny, témata, místa konání, školitelé 
- semináře pro delegáty – termíny, školení, místa konání, školitelé 
- chata pro rozhodčí a delegáty – termín, koncept, obsah semináře, organizační 
zajištění, školitelé 
- zakončení sezóny – termín, organizační zajištění 
- vyhodnocení úkolů z RRP 
- sportfie 



 
 

• KRD řeší návrat Martina Preclíka do procesu pískání, návrat je podmíněný a v případě 
prohřešku nedostane již žádnou nominací 

• Plánované akce 

• Školení 1R 
- 6. – 7. září 2024 Hořice => testy z pravidel, fyzické testy, seminář od Petra Michálka 
(silové vnímání a pojetí florbalu) 

• Školení 2-4R 
- KRD vypsala nebo ještě vypíše dva termíny v HK kraji a dva v PCE kraji 
- byly vypsány tyto termíny: 12. 9. 2024 Pardubice, 28.9. 2024 Česká Třebová 
- termíny pro HK budou ještě vypsány 

• Školení nováčků 
- KRD vypsala tyto termíny: 18. 9. 2024 Hradec Králové, 28. 9. 2024 Česká 
Třebová, 29. 9. 2024 Hradec Králové, 6. 10. 2024 Pardubice 

• Semináře pro rozhodčí 
- KRD vypsala termíny pro rozhodčí licence E (všechny semináře 2x) a pro 
rozhodčí licence D (všechny semináře 1x) 
- Semináře proběhnou všechny na podzim a v zimě 2024, v roce 2025 budou 
pak vypsány další semináře, které se dohodou na prosincovém zasedání KRD 

• Semináře pro delegáty 
- KRD vypsala tyto termíny: 15. 9. 2024 pro stávající delegáty v Kuklenách 
s následným přejezdem na zápas Divize do Předměřic a dále 12. 10. 2024 
pro delegáty nováčky ve Rtyni, kde budou sledovat zápas dorostenců 

• Chata pro rozhodčí a delegáty 
- KRD určila termín 15. – 17. 11. 2024 
- Místo konání Vižňov 
- Zapojí se všichni členi KRD, program zajistí Václav Křepelák, Daniel 
Suchý, Ondřej Jiránek, stravu zajistí Tomáš Balachoncev a Radek Brejcha 
- Chata je určena pro všechny rozhodčí a delegáty našeho regionu 
- Koncepčně se bude jednat o celovíkendovou akci se seminářem a doprovodným 
programem 

• Zakončení sezóny 
- KRD určila termín 17. – 18. 5. 2025 
- Místo konání Pařezská Lhota 
 
 

6.4. Komise ženského florbalu 

• Míchačka – termín 7.9. – Česká Třebová – přesunutí z Jičína z důvodu uskutečnění 
v Pardubickém kraji, přihlášeno 45 dívek 

• Stanovení termínu a místa druhé Míchačky – termín 11.5. v Jičíně 
 

7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 

o bez připomínek 

7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

• Nový redaktor – obsah v pořádku, postupně zvyšování četnosti příspěvků 



 
 

• Instagram pro trenéry – propojení s regionálním Instagramem 

 

8. Rozpočet  

• Aktuální čerpání rozpočtu 2024 

o VV byl seznámen s pravidelným čerpáním 

• Rozpočet 2025 

o VV byl seznámen s návrhem rozpočtu 2025 

 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

- Bez připomínek 

 

10.  Rozvoj regionu 

10.1.          Regionální projekty 

10.2.          Rozvojový plán 

- Doplnění o několik bodů – viz Rozvojový plán 

 

11.  Disciplinární komise 

- Schválení členů DK 

o VV schválil členy ve složení (L.Jansová se zdržela hlasování): 

▪ Vladimír Hrdina (předseda) 

▪ Lucie Hejnová (místopředsedkyně) 

▪ Filip Neumann (zapisovatel) 

▪ Lukáš Filípek (člen) 

▪ Nikola Dlouhá (členka) 

▪ Kamil Mlynář (nový člen) 

▪ Michal Jentschke (nový člen) 

 

12.  Různé 

12.1. Školení sekretářů – 4.9., Hradec Králové, 10.9. Pardubice, 18.9. Jičín 

12.2. Termíny jednání září - prosinec  23.10., 21.11., 9:00, 11.12. 

12.3. Dotazník pro oddíly  

o ÚKOL: Všichni – otázky pro oddíly, P.Droznová následně odešle na sekretáře 

12.4. Hlavně nezlobte – VV informován o projektu, jakmile dostaneme možné termíny, KMM 

vytipuje vhodné turnaje a vhodnou osobu 

12.5. Školské turnaje – koordinátoři HK – L.Jansová, a PA O.Laška  

o ÚKOL: L.Jansová obešle kluby s informací o konání  

12.6. Hodnocení rozvojových plánů a Pardubicích s KRO 

o R.Typlová a L.Jansová se v srpnu zúčastnily hodnocení, kde byl region velmi dobře 

hodnocen. Čísla a směřování napovídá, že je to práce celého VV. Předsedové komisí 

a hejtmanky jsou zapojování do naplňování cílů v rozvojovém plánu a nese to své 

ovoce. Předsedové a hejtmanky byli pochválení za práci. 

12.7. Sportovní gymnázium Hradec Králové 



 
 

o 1. schůzka na gymnázium J.K. Tyla – třída sportovního gymnázia – od školního roku 

25-26 

o Pozvání obdržely královéhradecké kluby 

o Žádost o podporu ze strany sportovních organizací, až bude aktuální, vyřeší L.Jansová 

12.8. Dotace – Pce kraj -  schválena dotace ve výši 100 tis Kč 

 

13. Další setkání proběhne 23.10. od 9:00 hodin 

 

14. Úkoly, které vzešly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

T.Faltejsek termín on-line setkání  15.09.2024   

R.Typlová odpověď oddílu Sokol Pardubice 15.09.2024   

P.Droznová odpověď oddílům FBK Jičín, Orel Orlice 15.09.2024   

P.Droznová návrh navýšení odměn pro trenéry 15.09.2024   

všichni dotazník na oddíly 30.09.2024   

L.Jansová informace na oddíly - školské turnaje 30.09.2024   

L.Jansová návrh textu na výběrové řízení - stáž 30.09.2024   

L.Jansová Deník - dořešení spolupráce 23.10.2024   

T.Faltejsek Dořešení čelnů KMM 23.10.2024   

T.Faltejsek doplnění komise DK a KMM 23.10.2024   

 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 

Jednání ukončeno ve 12:45 hodin 


